



PRESS RELEASE

15 February 2011

(Chişinău)-- Amnesty International Moldova and other civil society activists organized a flash mob yesterday, on 14 February 2011. The action brought together many people who gathered in order to congratulate each other with St. Valentine's Day. Taking into account discontent expressed by civil society actors in Moldova, Amnesty International Moldova says the following:

Yesterday's flash mob took place in order to promote the right to freedom of expression only. Amnesty International Moldova does not aim to promote ideas, opinions or beliefs of those whose rights it defends. The organization is convinced that all people on the territory of Moldova should enjoy their human rights with no exceptions.

Therefore, Amnesty International Moldova will not apologize to anyone. We cannot ask to be forgiven for our support for human rights enshrined in our country's Constitution and international covenants, to which Moldova is a party.

Meanwhile, Amnesty International Moldova respects the right of all people to express their position on our actions in civilized way and in conformity with the legislation in force.

ENDS/

Public Document

Office of Amnesty International in Moldova: Chişinău, MD-2012, PO Box 209.
Tel. +373 22 83 58 08, tel./fax +373 22 22 99 66. Email: info@amnesty.md Web: www.amnesty.md



ПРЕСС-РЕЛИЗ

15 февраля 2011

(Кишинёв)-- Amnesty International Moldova и другие активисты гражданского общества провели флэш-моб вчера, 14 февраля 2011. Акция собрала многих людей, которые пришли, чтобы поздравить друг друга с Днём Св. Валентина. В связи с недовольством, высказанным другими участниками гражданского общества Республики Молдова, Amnesty International Moldova заявляет следующее:

Целью вчерашнего флэш-моба являлось исключительно продвижение права на свободу выражения. Amnesty International Moldova не задаётся целью продвигать идеи, мнения и убеждения людей, чьи права защищает Amnesty International. Организация уверена в том, что права человека существуют для всех людей, находящихся на территории Республики Молдова, без исключений.

Учитывая сказанное выше, Amnesty International Moldova не будет никому приносить извинения. Мы не можем просить прощения за то, что поддерживаем защиту прав, заключённых в Конституции нашей страны и международных конвенциях, к которым она присоединилась.

Также Amnesty International Moldova уважает право всех людей выражать свою позицию по поводу наших действий в цивилизованном порядке и в соответствии с действующим законодательством.

КОНЕЦ/

Адрес представительства Amnesty International в Республике Молдова:
Кишинёв, MD-2010, а/я 209. Тел. +373 22 83 58 08, тел./факс +373 22 22 99 66.
Почта: info@amnesty.md Сайт: www.amnesty.md